
Provinciaal Verbond Antwerpen 

       Handboogschieten 
 

 

 

Email secretariaat: raymond.fonteyn0@gmail.com    -    Argenta: BE 77 9730 0694 6042 
 

Verslag Bestuursvergadering: 21/08 / 2023 via Mail 
 

                          Grobbendonk 22/08/2023 
 

Deelnemers    :  Jean-Marie Daems, Raymond Fonteyn, Sonja Boeckx. 
 

SECRETARIAAT:  - Verslag Juli  2023 goed gekeurd. 
   - Om het indoorseizoen te starten met de juiste gegevens betreffende de competitielijst  
     zal er aan de clubs gevraagd worden hun ledenlijsten na te kijken en voor aanvang  
     indoorseizoen (lees 15 september a.s.) de ledenlijsten in te sturen 
   - AVG administratie en opmaak Competitielijst up to date in afwachting van de nieuwe  
     ledenlijsten. 
   - Lijst clubcontacten bijgewerkt.  
   - Site PVA bijgewerkt. 
       

FINANCIES  : - Zoals op vorige vergadering beslist heeft de penningmeester een simulatie gemaakt     
     als het prijzengeld van het WTJ en de M&V wordt gehalveerd.  
                De prognose werd begroot op het aantal deelnemers van vorig jaar. Dit zou de begroting  
     enigszins in de goede richting duwen, doch dan mag er in deelname van schutters op het  
     WT en M&V geen verval zijn in 2023 t.o.v. van 2022. 

  - Positief kan zijn dat er dit jaar 10 wedstrijden M&V zijn t.o.v. van 2022, 8, maar daar staat  
    tegenover dat er dit jaar 2 wedstrijden minder zijn op het Wintertornooi. Ook onze 
    organisatoren zien dat bij de jeugd het aantal deelnemers momenteel ‘miserabel’ is. 
    De penningmeester twijfelt dus of de aanpassing van het prijzengeld te halveren een   
    voldoende soelaas zal brengen. Alles zal afhangen van het totaal aantal deelnemers op  
    het WTJ en M&V samen. 
  - Om toch zeker een kleine buffer in te lassen heeft de penningmeester de bestuurskost 
    van communicatie op ‘0’ gezet. Ook in de kilometervergoeding werd drastisch 
    gesnoeid, temeer werd besloten van meer via email te vergaderen zodat er geen  
    kosten zijn betreffende de verplaatsingen van het bestuur. De penningmeester vind  
    dat in tijden van lage inkomsten ook het bestuur moeten besparen waar kan. 

  

SPORT : - Bij het brainstormen kwam er een voorstel om de schutters die het zich toch getroosten  
van nog te willen deelnemen aan provinciale wedstrijden meer mogelijkheden te bieden    
om, hetzij een Jeugdbutton, het zei een provinciale ster te behalen. Verschillende  
scenario’s werden overlopen en op het eind van de vergadering werd gewoon besloten  
dat provinciale eretekens konden worden behaald op alle provinciale wedstrijden in- en  
outdoor als men voldeed aan de voorwaarden, zijnde; voorkomen op de competitie lijst  
en de nodige score behalen (Recurve 9 gemiddeld, Compound 9,3 gemiddeld). 
Van het nog simpeler te willen maken werd ook besloten, van alle wedstrijden van het  
PVA in beide divisies, Recurve en Compound op de Recurve tien te schieten.   

Algemeen : Dit overleg heeft wel een kleine week in beslag genomen omdat we via mail vergaderen,  
  doch wij zijn, als bestuur, eruit geraakt laat ons hopen dat de schutters, zowel de  
  youngsters als alle anderen dit weten te appreciëren door hun deelname op wedstrijden.  

     Waarvoor dank bij voorbaat. 
 

 Met vriendelijke groet, 
Secretaris/Penningmeester       Voorzitter 
Raymond Fonteyn       Jean-Marie Daems 
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